天府文化公园商务区西御河 66 亩项目(暂定)建筑概念方案国际征集项目遴选 评审结果公告 (招标编号:/)

一、中标人信息:

标段(包)[001]天府文化公园商务区西御河 66 亩项目(暂定)建筑概念方案国际征集:

中标人: / 其他类型中标价: 遴选评审入围

二、其他:

天府文化公园商务区西御河 66 亩项目 (暫定) 建筑概念方案国际征集项目遴选评审会于 2023 年 5 月 9 日在锦城大道 999 号举行。评审委员会由 4 名行业专家及 1 名征集人代表组成。评审委员会对 36 家应征申请单位所提交的应征申请文件进行了深入的研究和讨论。通过记名投票与打分相结合方式,最终评选出 5 家准入围单位及 2 家排序的备选单位。 The Selection and Review Meeting of International Solicitation of Architectural Concept Schemes for the Xiyu River 66-mu Project of Tianfu Cultural Park Business District (Tentative) was held on May 9, 2023 in the Third Conference Room of No. 999 Jincheng Avenue. The review jury consists of four industry experts and one representative of the Host. The review jury conducted in-depth research and discussion on the application documents submitted by 36 applicants. Through a combination of open ballot and scoring, 5 quasi-shortlisted units and 2 ranked alternative units were ultimately selected.

5家准入围应征单位名单如下(排名不分先后):

The list of 5 quasi-shortlisted applicants is as follows (in no particular order):

1、联网建筑设计咨询(上海)有限公司(牵头单位)+三菱地所设计咨询(上海)有限公司+成都必睿商业管理有限公司

UNStudio (Shanghai) Co., Ltd. (leading unit) +Mitsubishi Jisho Sekkei (Shanghai), inc +Chengdu Birui Commercial Management Co., Ltd

- 2、Skidmore, Owings & Merrill LLP (牵头单位) +the Oval Partnership Limited Skidmore, Owens&Merrill LLP (leading unit) +the Oval Partnership Limited
- 3、Foster + Partners Limited (牵头单位) +捷得咨询 (上海) 有限公司

Foster+Partners Limited (leading unit) +Jerde Consulting (Shanghai) Co., Ltd 4、Quality Innovation United Ltd (牵头单位) +楷亚锐衡设计规划咨询(上海)有限公司 北京分公司+深圳市润创商业运营管理有限公司

Quality Innovation United Ltd (leading unit) +CallisonRTKL Design and Planning Consulting (Shanghai) Co., Ltd. Beijing Branch +Shenzhen Runchuang Commercial Operation Management Co., Ltd

5、肃木丁建筑设计咨询(深圳)有限公司(牵头单位)+柯凯建筑设计顾问(上海)有限公司

Sumuding Architectural Design Consulting (Shenzhen) Co., Ltd. (leading unit) +Kokaistudios (Shanghai) Co., Ltd

2家备选应征单位按先后排名如下(如有入围单位退出,则备选单位依序替补):

The two alternative applicants are ranked in the following order (if any shortlisted units withdraw, the alternative units will replace in order):

备选 1 (Alternative 1): KSP ENGEL International GmbH;

备选 2 (Alternative 2): Zaha Hadid Limited

三、监督部门

本招标项目的监督部门为/。

四、联系方式

招标 人: 成都兴御河城市更新建设发展有限公司

地 址:成都市高新区锦城大道 999 号

联系人: 冯女士

电 话: 028-85171223

电子邮件: /

招标代理机构:

地 址:

联系人:

源旅

555048

电 话:

电子邮件:

招标人或其招标代理机构主要负责人(项目负责人): 冯 姝 (签名)

招标人或其招标代理机构: _____(盖章)

